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YAMAN OPT İK

“Fiyatı olumsuz etkileyecek”
Toprak Mahsulleri Ofisi 

(TMO), 68 liradan levant 
kalite, 65 liradan ise sivri 
kalite 32 bin 840 ton fındığı 
satışa çıkardığını duyurdu. 
TMO’nun satışını değer-
lendiren siyasi partiler ise 
fındık satışının yeni sezon 
fiyatını olumsuz etkileye-
ceğini vurguladı.

TMO, Trabzon, Koca-
eli, Ordu ve Samsun Baş-
müdürlüklerinin stokların-
da bulunan yaklaşık 33 bin 

ton levant ve sivri kalite fın-
dığı satışa çıkardığını ak-
tardı.

25 bin 840 ton levant ka-
lite fındığı 68 liradan satışa 
sunan kurum, 7 bin ton 
sivri kalite fındığa da 65 lira 
fiyat olarak belirledi.

Kurum, Trabzon, Ordu 
ve Samsun’dan satışa çı-
karılan fındıkların 2022 
ürünü olduğunu belirtir-
ken, Kocaeli’nden satışa çı-
karılan fındıkların 2021 yılı 

ürünü olduğunu ve bu fın-
dığın satışında yüzde 8 in-
dirim uygulayacağını hatır-
lattı.

Bu arada Emek Partisi 
Giresun Temsilcisi Halit 
Keskin, TMO’nun fındık sa-
tışının yeni sezon fiyatları-
nı olumsuz etkileyeceğini 
belirterek, “TMO her yıl 
sezon bitiminde fındık sa-
tarak üreticilere zarar ver-
meye devam ediyor” ifade-
lerini kullandı.

Keskin, “TMO üretici 
karşıtı politikalarına de-
vam ediyor” diyerek tepki 
gösterdiği açıklamasına 
şöyle devam etti:

“Her yıl aynı uygulama-
larla karşılaşıyoruz. Hazi-
ran ayı yeni sezonun fındık 
fiyatını belirlemek için üre-
ticiler aleyhine politikaların 
geliştirildiği bir aydır. Yerli 
ve yabancı tarım ve gıda te-
kellerinin isteğiyle AKP ikti-
darının uygulamaya koy-

duğu serbest piyasa politi-
kasının sonuçlarını yaşı-
yoruz. Hükümet tarım ve 
gıda şirketlerinin, ihracat-
çıların lehine yasaları çıka-
rıyor, onlar da üreticinin 
ürününü en ucuz nasıl ala-
caklarının hesabını yapı-
yor. Şimdi TMO’nun fındık 
satması sonucu yerli ve ya-
bancı tarım ve gıda tekel-
leri depolarına ucuz fındık 
koyarak üreticilerin emek-
le r i ni  sö mü re cek ler.  
TMO’nun işlevini ve göre-
vini de tartışmak zorunda-
yız. İktidarın açıkladığı 
düşük fiyatla göstermelik 
fındık alan TMO, yıl sonun-
da fındık satarak üreticiye 
değil tarım ve gıda şirketle-
rine hizmet etmektedir.”

Serbest piyasa denile-
rek iktidarın sorumluluğu-
nun gizlenmek istendiğini 
söyleyen Keskin, “Bugün 
halkı yoksullaştıran zam-
lardan iktidar sorumlu de-
ğilmiş gibi marketler suçla-
nıyor. Şimdi de fındık fiyat-

larının düşüklüğü nedeniy-
le suçlu yalnızca yerli ve ya-
bancı tekellermiş gibi ikti-
dar aklanmaya çalışıyor. 
Oysa yaşanan ekonomik 
sıkıntıların tümünde tek so-
rumlu ve suçlu var o da ikti-
dardır. TMO, iktidardan ba-
ğımsız satış yapabilir mi? 
Ülkede göçmen kuşlar bile 
neredeyse iktidardan izin 
istemek zorunda kalacak. 
Bu nedenle TMO’nun fın-
dık satışının nedeni, 2023-
2024 sezonu fındık fiyatını 
baskılamaktır. Şimdi de fın-
dık fiyatları düşürülüyor. 
Yeni sezonda da verilen fi-
yatta yüzde şu kadar artış 
yaptık diye böbürlenecek-
ler. Bu bir oyundur. Her yıl 
aynı oyunla karşılaşıyo-
ruz” ifadelerini kullandı.

Keskin, fındıktan elde 
edilen gelirin Giresun eko-
nomisine yön verdiğine dik-
kat çekerek, şunları kay-
detti:

“Giresun’da fındık pa-
rası fındığı olan olmayan 

herkesi yakından ilgilendi-
riyor. Para hareketi fındıkla 
oluyor. Ancak ihracatla ül-
keye giren paranın bölü-
şülmesinde sorun var. Üre-
tici emeğinin, ürününün 
karşılığını alamıyor. Kaza-
nanlar, yerli ve yabancı 
tarım ve gıda şirketleri olu-
yor. Seçim bitti, iktidar fın-
dık üreticilerini unutacak. 
Bu unutmadan iktidara oy 
verenler de nasibi alacak. 
Bu nedenle halkımız bu yıl 
da iktidarın tarım ve gıda 
şirketlerini koruyan uygu-
lamalarını görecekler. İkti-
dara oy verenlere daha 
fazla fiyat vermeyecekler. 
İktidar halktan oy alır 
ancak tarım ve gıda şirket-
lerini korur. Her yıl böyle 
oldu, böyle olacak. Fındık 
fiyatları düşük tutulduğu 
gibi yakıta, gübreye, ilaca; 
gıda ürünlerine, ekmeğe 
zam yapılarak yoksullaş-
ma devam edecek” ifade-
lerini kullandı. (Dursun 
Onur)

Tirebolulu emekli Albay Aydın Duman, kalbine yenik düştü!

Emekli Albay Duman’ı kaybettik!
Tirebolulu emekli Albay Aydın Duman, 

İstanbul’da geçirdiği ani kalp krizi sonucu yaşa-
ma veda ederken; ailesini ve sevenlerini üzdü. 
Emekli Albayın İstanbul’dan getirilen cenazesi, 
düzenlenen cenaze töreninden sonra memle-
keti Tirebolu’da Kurucakale Mezarlığında göz-
yaşları arasında toprağa verildi.

Emekli Albay Duman, Tirebolu’nun Cintaşı 
Mahallesi’nden olup, merhum Halil Duman ve 
Mecbure Duman’ın oğlu, Nurten Yurtseven ve 
merhume Hatice Kepçeoğlu’nun kardeşleri, Ze-
kiye Nilgün Durmuşoğlu Duman’ın sevgili eşi 
ve Emir Duman’ın da biricik babasıydı. Tirebo-
lu’nun sevi len şahsiyet lerinden Aydın 
Duman’ın, kalp krizi sonucu hayatını kaybet-
mesi, ilçede büyük üzüntü yarattı. Tirebolu 
Yeşil Çotanak Ailesi olarak merhum kardeşimiz 
Aydın Duman’a Allah’tan rahmet, kederli ailesi-
ne ve sevenlerine başsağlığı diliyoruz. Ruhu 
şad, mekanı cennet olsun. (Mahmut Bora)

Mimarlar Odası’ndan
hemzemin geçiş önerisi

Giresun şehir içi girişi 
kavşağıyla ilgili Mimarlar 
Odası Giresun Şubesin-
den hemzemin geçiş öne-
risi geldi.

Mimarlar Odası Gire-
sun Şubesinden yapılan 
açıklamada, Giresun’un 
meslek alanlarındaki ön-
celikli çözüm bekleyen 
sorunları gündeme ta-
şındı. Giresun şehir geçi-
şindeki trafik sıkışıklığı-
nın giderilmesi için, dal-
çık ya da köprülü kavşak 
(üst geçiş) çözümleri ye-
rine hemzemin geçit öne-
rilen açıklamada, Güney 
Çevre yolu ile ilgili çalış-
maların da hızlandırılma-
sı ve çevre yolu projesi-
nin 3 x 2 olacak şekilde, 
sahil ve şehir içi bağlantı-

larının ve proje bilgileri-
nin, Giresun kamuoyu ile 
paylaşılması istenildi.

Açıklamada ayrıca, 
Giresun-Ordu illerinin 
ortak Kültür Varlıkları Ku-
rulu, Tabiat Varlıkları Ku-
rulu, Vakıflar Bölge Mü-
dür lüğü, Ka rayol la rı 
Bölge Müdürlüğü ile DSİ 

Bölge Müdürlüğü kurul-
ması talep edilirken kül-
tür merkezi için de arazi 
önerisinde bulunuldu.

Giresun’un kültür mer-
kezi için en uygun arazi-
nin eski SSK veya Alman 
Çeşmesinin karşısındaki 
arazinin olduğunun kay-
dedildiği açıklamada, “Gi-

resun kültür merkezinin, 
şehrin doğu bölgesinde 
(Alman Çeşmesi Mevki-
inde, Petrol Ofisinin batı 
tarafına) ya da Teyyare-
düzü Mahal lesindeki 
eski SGK Hastanesi ar-
sasına yapılmasını öne-
riyoruz. Öneri len bu 
alanlardan her ikisi de 
konum olarak kültür mer-
kezi yapılması için son 
derece uygun alanlar 
olup, tercih edilecek alan 
seçimine göre yapılacak 
imar planı tadilatı sonra-
sında, her iki alanda da 
kültür merkezi için 5 bin 
metrekare ya da daha 
fazla alan oluşturulabile-
ceği görülmektedir” ifa-
delerine yeri verildi. (Dur-
sun Onur)

“Elimizden gelenin fazlasını yapacağız”

AK Parti Giresun İl Baş-
kanı Mete Bahadır Yılmaz, 
“Elimizden gelenin fazlası-
nı yapacağız. Karayolları 
ile olan eksiklikleri çözece-
ğimizin sözünü veriyoruz. 
Bu şehre Cumhurbaşkanı-
mız liderliğinde en güzel 
hizmetleri yapacağımızın 
da sözünü veriyorum” 
dedi.

Yeni dönem milletvekil-
lerimiz sayın Nazım El-
mas'ı, sayın Ali Temür'ü, 
Cumhur İttifakı ortağımız 
sayın Ertuğrul Gazi Konal'ı 
ve CHP Milletvekili Elvan 
Işık Gezmiş'i tebrik ediyor, 
başarılar diliyorum diyen 
Yılmaz, şunları söyledi:

"Güney Çevre Yolu ve 
dal-çık projesi, yüzyılın 

içme suyu projesi için eli-
mizden geleni yapacağız. 
2’nci OSB'nin ve 1’inci 
OSB'nin şehrimize katkıla-
rı ortada. 3’üncü ve 4’üncü 
OSB'ler için de elimizden 
gelenin fazlasını yapaca-
ğız. Karayolları ile olan ek-
siklikleri çözeceğimizin sö-
zünü veriyoruz. Bu şehre 
Cumhurbaşkanımız liderli-
ğinde en güzel hizmetleri 
yapacağımızın da sözünü 
veriyorum" dedi.

Milletvekili Temür ise: 
"Biz sizleri yol arkadaşı ola-
rak görüyoruz. Teşekkür 
ediyoruz, çok güzel bir 
seçim süreci geçirdik. Pro-
jelerinizi, talep ve istekleri-
nizi bundan sonra da bekli-
yoruz. Başarılı bir seçim 

dönemi geçirdik. 14 Ma-
yıs'ta AK Parti kazanama-
sa, Azerbaycan'ın toprak 
bütünlüğünü tartışmaya 
açacaklardı. Büyük devlet 
olmak böyle bir şey. Sevin-
dirici bir gelişme var, Gire-
sunlu bakanımız var, Sa-
yın Mehmet Fatih Kacır. 
Kendisi, Giresun'a ve Şe-
binkarahsar'a güzel yatı-
rımlar yapalım, dedi. Ge-
nel Başkan Yardımcımız  
Nurettin Canikli zaten gö-
revine devam ediyor. Gü-
zel hizmetler yapacağız" 
ifadelerini kullandı

Milletvekili Elmas da, 
"Türkiye Yüzyılı dönemine 
geçtik. Türkiye'nin geçmiş 
süreçte yaşadığı doğal 
afetler, Covid-19 ve darbe 

süreci döneminde kaybet-
tiğimiz yılları telafi etmek is-
tiyoruz. Mazlumların umu-
du Türkiye, Türkiye'nin 
umudu Sayın Cumhurbaş-
kanımız. Hiç bir dünya li-
derinin yapamadığı ma-
nevraları Türkiye yaptı. Je-
opolitik olarak dünyada bu-
lunduğumuz yer her alan-
da kendini geliştirmiş bir 
ülke olduğunuzda, dünya-
da sözümüzün daha fazla 
dinlendiğini görmekten bü-
yük bir mutluluk ve onur du-
yuyoruz" dedi.

Elmas, "Projelerin hız-
landırılması daha kolay ola-
cak. Şimdi yeniden çok 
daha güzel bir ortamda 
önümüzdeki hedefleri ger-
çekleştirmek için çalışıyo-
ruz. Giresun basınından ta-
lebimiz birlik ve beraberlik 
içinde bir hava oluşturul-
masını ve daha fazla çalı-
şılması noktasında yön-
lendirmeleri bekliyoruz.  
Verimliliği artırma nokta-
sında desteklerinizi bekli-
yoruz" ifadelerini kullandı. 
(Dursun Onur)
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198 bin büyükbaşa şap aşısı yapıldı
Anadolu illerinde 13 Şu-

bat-28 Nisan 2023 tarihleri 
arasında yürütülen “İlkba-
har Dönemi Şap Aşılama 
Kampanyası” çerçevesin-
de Giresun il genelinde 
100 bin 825 baş sığır cinsi 
hayvana Şap Tetravalan 
(4’lü karma) aşısı, 2023 yı-
lının ilk 5 ayında ise toplam 
198 bin 527 baş sığır cinsi 
hayvana şap hastalığının 
Sat-2, O, A ve Asia 1 sero-
tiplerine karşı aşılama ya-
pıldığı aktarıldı.

Gi re sun Tarım ve 
Orman İl Müdürlüğünden 
yapılan açıklamada, şap 
hastalığının; halk arasında 
‘Dabak’ olarak bilinen, 
bütün çift tırnaklı hayvan-
larda rastlanan çok bulaşı-
cı viral bir hastalık olduğu-
nu ifade edildi.

Hastalığa neden olan vi-

rüsün antijenik farklılık gös-
teren 7 ayrı serotipininbu-
lunduğunun kaydedildiği 
açıklamada, “Ülkemizde 
görülen serotiplere karşı 
Şap Enstitüsü Müdürlüğü 
tarafından üretilen şap aşı-
ları ile koruyucu aşılama 
çalışmaları yürütülmekte-
dir. Hastalık, ağızda, tır-
nakta ve memelerde yara-
lar oluşturmakta olup; et ve-
riminde yüzde 30-45, süt 
veriminde yüzde 15-35 ara-
sında verim kayıplarına 
neden olmaktadır. Özellik-
le genç hayvanlar hastalı-
ğa karşı son derece has-
sas olup, hastalık ölümlere 
yol açabilmektedir” bilgisi 
aktarıldı.

2023 yılı mart ayı ba-
şında Giresun hariç ülke-
nin muhtelif illerinde görü-
len Irak menşeili Sat-2 se-

rotipinin şap hastalığı ne-
deniyle hastalığın yayılı-
mını önlemek maksadıyla, 
Bakanlık tarafından ülke 
genelinde bir dizi önlem 
alındığının aktarıldığı açık-
lamada, “Bu süreçte Şap 
Enstitüsü Müdürlüğü tara-
fından ülkemizde yeni gö-
rülen Sat-2 serotipine 
karşı üretilen Şap Bivalan 
(2’li karma) aşılar mart ayı 
sonunda ilimize ulaştırıl-
mış olup, il ve ilçe tarım ve 
orman müdürlüklerimizde 
görevli veteriner sağlık per-
sonel lerince yürütülen 
yoğun aşılama çalışmaları 
neticesinde Giresun ili ge-
nelinde 97 bin 702 baş 
sığır cinsi hayvan yeni se-
rotip şap hastalığına karşı 
aşılanmıştır. Böylelikle 
2023 yılının ilk 5 ayında Gi-
resun ili genelinde toplam 

198 bin 527 baş sığır cinsi 
hayvana şap hastalığının 
Sat-2, O, A ve Asia 1 sero-
tiplerine karşı aşılama ya-
pılmış olup, ilimiz hayvan 
varlığının yüzde 94’ü Şap 
Tetravalan ve yüzde 91’i 
Şap Bivalan aşılar ile aşı-
lanmıştır” denildi.

Açıklamada, şap ve 
diğer hastalıklarla ilgili de 
Giresun il genelinde yapı-
lan aşılama çalışmalarıyla 
ilgili de şunlar belirtildi:

“2023 yılı başından bu 
yana Giresun ilimizde şap 
hastalığı görülmemiş olup 
kurban bayramına sayılı 
günlerin kaldığı bu dönem-
de hastalıkla mücadelenin 
en önemli unsuru olan aşı-
lama çalışmalarına aralık-
sız devam edilmektedir. 
Bu süreçte hastalıkla mü-
cadele maksadıyla olası 

hastalık ihbarları titizlikle 
değerlendirilmekte olup, 
hastalığın yayı lımında 
önemli rol oynayan hayvan 
hareketlerini kontrol etmek 
için yol kontrolleri artırıl-
mıştır. İl dışına nakledi-
lecek ve il içinde kurbanlık 
hayvan pazarlarına getiri-
lecek büyükbaş hayvan-
larda Sat-2 serotipine 
karşı şap aşısı ile aşılan-

mış olma şartı aranmakta-
dır.

Şap hastalığı ile müca-
dele çalışmalarına eş za-
manlı olarak 2023 yılı ba-
şından bu yana, il/ilçe 
tarım ve orman müdürlük-
lerimiz tarafından Giresun 
ili genelinde; Sığırların No-
dülerEkzantemi Hastalığı-
na (LSD) karşı 99 bin 13 bü-
yükbaş hayvan, Koyun 

Keçi Vebası Hastalığına 
karşı 16 bin 409 küçükbaş 
hayvan, Sığır Brusellozu 
hastalığına karşı 7 bin 686 
baş dişi buzağı, Koyun 
Keçi Brusellozu hastalığı-
na karşı 4 bin 547 dişi kuzu 
ve oğlak ile kuduz hastalı-
ğına karşı bin 670 kedi ve 
köpek aşılanmıştır” İfade-
leirne yer verildi. (Dursun 
Onur)

“Hibeler ve hayallerimiz”

Tarım ve Kırsal Kalkın-
mayı Destekleme Kurumu 
Giresun İl Koordinatörlüğü 
tarafından Görele Gençlik 
Merkezinde lise son sınıf-
ta okuyan gençlere yöne-
lik hibeler ve hayallerimiz 
konulu eğitim gerçekleşti.

Gençlerin ailelerine 
yardım etmesi ve yön ver-
mesi gerektiğini ifade 

eden
TKDK Giresun İl Koor-

dinatörü Emin Serdar Kur-
şun “Türkiye Yüzyılında 
Turizm, Tarım, Hayvancı-
lık, Yenilenebilir Enerji, Za-
naatkârlık, Üretim, Marka-
laşma, Girişimcilik konula-
rı daha da önem kazan-
mıştır. Üreten ve Çalışan 
bir gençlikle ülkemizin kal-

kınma seviyesinde artış 
olacaktır. Sevgili Gençler 
sizler de bu tür projelerde 
yer almalısınız. Üreten bir 
gençlik ile ülkemizi daha 
güçlü kılacağız ” ifadeleri-
ni kullandı.

İl Koordinatörü Serdar 
Kurşun, LADER Yaklaşımı 
programının da ilimiz açı-
sından çok önemli olduğu-

nu vurguladı, özellikle 25 
yaş altı gençlerin bu prog-
ramda yer alması için 
Yerel Eylem Grubu Der-
neklerini özel bir şart getir-
diklerini ifade ederek, 
"Gençler siz yeter ki, hayal 
kurun, devletimiz sizlerin 
yanında yer alacaktır" ifa-
delerini kullandı. (Gülsen 
Dikgöz)

Giresun’dan Gürcistan’a kardeşlik yardımı 

Giresun’da temel dini 
bilgiler eğitimini tamamla-
yıp ülkelerine dönen Gür-
cistanlı öğrencilere hediye 
olarak Kur’an-ı Kerim, ba-
şörtüsü ve kıyafet gönde-
rildi.

Giresun İl Müftülüğü ve 
TDV Giresun Şubesi Gür-
cistanlı kız öğrencilere 
Kur’an-ı Kerim, başörtüsü 
ve kıyafet hediye etti.

TDV Kadın Kolları Gire-
sun Şubesi koordinesinde, 
hayırseverlerin desteğiyle 
temin edilen kıyafetler ve 
Kur’an-ı Kerimler öğrenci-
lere ulaştırılmak üzere 
yola çıkarıldı.

Giresun İl Müftü Yar-
dımcısı Fatih Sarıgül, Mer-
kez Kız Yatı lı Kur'an 

Kursu'nda Kur’an-ı Kerim, 
Hz. Peygamber’in (sas) ha-
yatı ve temel dini bilgiler 
eğitimlerini başarıyla ta-
mamlayarak ülkelerine 
dönen öğrencilere hediye 
gönderilmesi hakkında 
açıklamalarda bulundu.

İl Müftü Yardımcısı Sa-
rıgül, Gürcistanlı öğrenci-
lerin gayretlerini ve özveri-
lerini takdir etmek amacıy-
la anlamlı bir hediye ver-
mek istediklerini belirtti.

Dini ve kültürel birlikteli-
ği pekiştirmek ve karşılıklı 
anlayışı artırmak amacıyla 
güzel bir çalışmaya imza 
atıldığını ifade eden Sarı-
gül, “Bu hediyeleşme dost-
luk, saygı ve hoşgörü de-
ğerlerine dayanan bir yak-

laşımı temsil etmektedir. 
Gürcistan'dan ilimize ge-
len kız öğrencilerin eğitim-
lerini başarıyla tamamla-
maları ve ülkelerine dön-
meleriyle birlikte, bu öğ-
rencilerin aldıkları bilgileri 
ve deneyimleri ülkelerin-
deki arkadaşlarıyla payla-
şacaklarına inanıyoruz. Bu 
organizasyonu koordine 
eden TDV Kadın Kolları Gi-
resun Şubesi Başkanı 
Nihal Kasap’a, öğrencileri-
mizi yetiş ti ren Kur’an 
kursu öğreticilerimize ve 
hediyelerin temin edilme-
sine katkı sunan hayırse-
verlerimize canı gönülden 
teşekkür ediyorum” ifade-
lerini kullandı.(Giresun 
Müftülüğü)

Bulancak Belediyesi’nden
Bulancak Belediyesi 

BULASKİ İşletme Müdürlü-
ğü tarafından cadde ve so-
kaklarda bulunan yağmur 
suyu giderleri ve mazgalla-
rın temizliği gerçekleşti.

Bu lancak Be lediye-
si'nden yapılan açıklama-
da; olası tıkanmalara ve su 
taşkınlarına karşı ilçe ge-
nelinde bulunan Yağmur 
suyu giderleri ve mazgalla-
rının periyodik olarak yapı-
lan temizliklerinin, yağış se-
zonu olması dolayısı ile sık-
laştırıldığı ifade edildi. Son 
yıllarda, sürekli yeni hatlar-
la takviye edilen ve periyo-
dik temizlikleri yapılan Yağ-
mur suyu giderlerinin sağ-
lıklı çalışması nedeniyle, 
Bulancak’ın yağışlardan et-
kilenmediği, su taşkını ve 
sel gibi olumsuzlukların ya-
şan ma dı ğı ak ta rı l dı .  
(Bulancak Bld)

temizlik çalışması

Milletvekili Temür’den Batlamada inceleme

AK Parti İl Başkanı 
Mete Bahadır Yılmaz’ın da 
yakından takip ettiği konu-
lardan biri olan Batlama Ka-
ranlıkdere mevkiindeki ça-
lışmaları AK Parti Giresun 

Milletvekili Ali Temür ve İl 
Genel Meclis Başkanı 
Ahmet Şahin yakından in-
celedi.

Cumhurbaşkanlığı ka-
rarı ile acele kamulaştırma 

kararı çıkan bölgeye giden 
Milletvekili Temür ve Mec-
lis Başkanı Şahin, kısa sü-
rede bu noktada sorunu or-
tadan kaldırmayı hedefle-
diklerini belirtti.

Yöre halkıyla da görü-
şerek yetkililerden bilgi 
alan Milletvekili Temür, en 
kısa sürede bu çalışmala-
rın tamamlanacağını söy-
ledi.(Dursun Onur)

Bilim olimpiyatlarında dereceye girenlere ödül
Giresun İl Millî Eğitim 

Müdürlüğü tarafından Gire-
sun Fen Lisesi tarafından 
organize edilen GFL 11. 
Bilim Olimpiyatları ödül tö-
reni yapıldı.

Giresun İl Milli Eğitim 
Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu 
tarafından ödül törenine ka-
tılan öğrencilere ödül zarf-
ları ve plaketleri takdim 
edildi. Öğrencilerin, velile-
rin ve idarecilerin katıldığı 
törende öğrencisi derece-
ye giren okullara da plaket 

takdim edildi.
Tosunoğlu, yaptığı açık-

lamada, Bilim Olimpiyatla-
rının eğitimdeki başarısı 
için önemli olduğunu ve dü-
zenli olarak yapılan bu 
olimpiyatlara önümüzdeki 
yıl daha fazla öğrencinin ka-
tılımını beklediklerini ifade 
ederek, öğrencileri, aileleri-
ni, idarecilerini ve olimpiya-
tı düzenleyen Giresun Fen 
Lisesi öğretmen ve idareci-
lerini tebrik etti. (Giresun İl 
Milli Eğitim Müdürlüğü)
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EMEP: "Eğitimde dini kuşatmaya ve okullarda imam görevlendirilmesine hayır”
Emek Partisi (EMEP) 

Giresun Temsilcisi Halit 
Keskin, eğitimde laikliğin 
son kırıntısın da yok edil-
mek istendiğini vurgulaya-
rak, "AKP’nin gençlik üze-
rinde kirli amaçlarına karşı 
mücadeleyi büyütelim" 
dedi.

Keskin, yaptığı açıkla-
mada, iktidarın seçim ön-
cesi hazırlanarak seçim 
sonrası yürürlüğe sokulan 
ve Eskişehir’de ve İzmir’de 
uygulaya başlatılan ÇE-
DES “Çevreme Duyarlı-
yım, Değerlerime Sahip Çı-
kıyorum” projesi ile eğitim-
de dinselleşme çalışmala-
rına hız vermeyi amaçladı-

ğını aktardı.
“İktidar eğitim sistemini 

kendi siyasal ve ideolojik ih-
tiyaçları üzerinden dizayn 
etmeye devam etmekte-
dir” diyen Keskin, “Milli Eği-
tim Bakanlığı’na bağlı orta-
okullar ve imam hatip okul-
ları, Gençlik ve Spor Ba-
kanlığı’na bağlı il/ilçe spor 
müdürlükleri/gençlik mer-
kezleri ile Diyanet İşleri 
Başkanlığı’na bağlı Diya-
net Gençlik Merkezleri iş 
birliğinde yürütülmekte 
olan ÇEDES projesi kap-
samında çalışmalar başla-
tılmıştır. Okullarda peda-
gojik eğitim almış ve bu hiz-
meti veren psikolojik da-

nışmanlar varken, hiçbir 
pedagojik eğitimi olmayan 
vaiz, imam hatip ve Kur’an 
kursu öğrencileri görevlen-
dirilmektedir” ifadelerini 
kullandı.

Keskin, birbirinden ayrı 
olması gereken eğitim ve 
inanç alanlarıyla ‘tek din, 
tek mezhep’ dayatması ile 
ayrımcılığın daha da derin-
leştirilmek istenildiğini dile 
getirerek, şöyle sürdürdü:

“Eğitimde fırsat eşitsiz-
liğini arttıran, emekçi ço-
cuk la rını MESEM’lere 
mahkûm eden, yoksul halk 
çocuklarını cemaat yurtla-
rında istismara maruz bı-
rakan iktidar ‘dindar ve kin-

dar nesil’ yaratarak ve 
halkı kutuplaştırarak her 
geçen gün artan yoksulluk 
ve eşitsizliği daha da gö-
rünmez kılmaya çalışmak-
tadır” dedi.

Uygulamanın gençleri 
tarikatlara teslim etmek ol-
duğunu ifade eden Keskin, 
şunları söyledi:

"Eğitime ayrılan bütçe-
ye bakıldığında AKP hükü-
metlerinin gençliğe bütçe-
den hakkı olan payı ver-
mediği, vermeyeceği ve on-
ları donanımlı bir bireyler 
olarak geleceğe hazırla-
mak niyetinde olmadığı an-
laşılacaktır. ÇEDES proje-
si tam da bu noktada dev-
reye girmektedir. İçi boşal-
tılmış eğitim sistemi ve ge-
leceksizleştirilmiş gençlik 
tarikatlar ve cemaatlerle 
kuşatılmak istenmektedir. 
AKP iktidarı işçi sınıfını bir-
leşmesinden korktuğu 
kadar, gençliğin kendi öz 
talepleri etrafında da bir-

leşmesinden korkmakta-
dır. Tam da bundan dolayı, 
mili-manevi değerler, tari-
katlar adı altında, yeni ay-
rışmaların, kutuplaşmala-
rın önü açılmaktadır. Siya-
sal iktidar, sorumluluklarını 
kolayca gizlemek, gençliği 
yeni kutuplaştırmalarla Or-

tadoğu’nun mezhep kav-
gası bataklığına sürükle-
mek istemektedir. İşçi sını-
fı ve emekçi halkımız 
AKP’nin bu oyunlarına 
geçen 21 yılda düşmemiş-
tir. AKP istediği kindar 
gençliği yaratamamıştır, 
ancak ısrarında da vaz-

geçmemiştir. Şimdi sahne-
ye konan bu yeni oyunu bo-
zacağız. Emek Partisi ola-
rak bilimsel ve laik eğitim 
için mücadelemizden vaz-
geçmeyeceğiz, çocukları-
mızın geleceğine sahip çı-
kacağız" ifadelerini kullan-
dı. (Dursun Onur)

Giresun Kadın Platformu eğitime katıldı
Ordu Kadını Güçlendir-

ne Derneği (ORKAGÜ-
DER) Etkiniz AB Programı 
desteği ile organize ettiği 
"Kadına Yönelik Şiddet Me-
kanizmalarının İzlenmesi" 
konulu eğitim hafta sonu 
Ordu’da gerçekleşti.

İki gün süren eğitimde 
Dr. (Kamu Hukuku) Ceren 
Akçabay; toplumsal cinsi-
yete dayalı şiddet ve eşit-
lik, bir düzenleme alanı ola-
rak hukuk, yargı sisteminin 
genel çerçevesi, dava izle-
me, davalara özgü koşul-
lar, toplumsal cinsiyete da-
yalı şiddet davaları ve ra-
porlama başlıkları altında 
sunum yapıldı.

Ordu Kadını Güçlendir-
me Derneği Başkanı Mihri-
ban Yuva verdiği bilgide 
derneğin 13 yıl önce kurul-
duğunu, kadın hakları ve 
eşitlik mücadelelerinin ara-
lıksız süreceğini belirtti.

Eği t im de der ne ğin 
Genel Sekreteri ve Proje 

Sorumlusu Aysun Aydın ile 
Etkiniz Sorumlusu Elif 
Anbar da birer konuşma ya-
parak, faaliyetler hakkında 
bilgi verdi.

Eğitime Karadeniz'in 
üç farklı şehrinden katılan 
kadın örgütleri, bazı kadı-
na yönelik şiddet ve çocuk 
istismarı davalarında ortak 
hareket ederek mahkeme 
süreçlerini izleme ve ra-
porlama çalışmalarını bir-
likte yürüttüklerini belirte-
rek, eğitimin oldukça ya-
rarlı geçtiğini, bilgilerini ta-
zelediklerini ve yeni bilgiler 
edindiklerini dile getirip, 
emeği geçenlere teşekkür 
ettiler.

Giresun Kadın Platfor-
mu eğitime; Saliha Yayla, 
Arzu Şenel, Neslihan Çıt-
lak, Canan Öztürk, Buket 
Çakmanus ve Arzu Yeşil' 
den oluşan yedi kişilik 
ekiple katıldı. (Gülsen Dik-
göz)

İşsizlik sayısı arttıı 

TÜİK bilgilerine göre, 
15 ve daha yukarı yaştaki 
kişilerde işsiz sayısı 2023 
yılı Nisan ayında bir önce-
ki aya göre 74 bin kişi ar-
tarak 3 milyon 585 bin kişi 
olarak gerçekleşti. İşsizlik 
oranı erkeklerde yüzde 
8,1 iken kadınlarda yüzde 
14,3 olarak tahmin edildi.

Türkiye İstatistik Kuru-
mu (TÜİK) 2023 Nisan’a 
ilişkin İşgücü İstatistikleri-
ni paylaştı.

Buna göre, Hanehalkı 
İşgücü Araştırması so-
nuçlarına göre; 15 ve 
daha yukarı yaştaki kişi-
lerde işsiz sayısı 2023 yılı 
Nisan ayında bir önceki 
aya göre 74 bin kişi arta-
rak 3 milyon 585 bin kişi 
oldu .

İşsizlik oranı ise 0,1 
puan artarak yüzde 10,2 
seviyesinde oldu. İşsizlik 
oranı erkeklerde yüzde 
8,1 iken kadınlarda yüzde 
14,3 olarak tahmin edildi.

İstihdam edilenlerin sa-
yısı 2023 yılı Nisan ayın-
da bir önceki aya göre 521 
bin kişi artarak 31 milyon 
610 bin kişi, istihdam 
oranı ise 0,8 puan artarak 
yüzde 48,4 oldu.Bu oran 
erkeklerde yüzde 65,9 
iken kadınlarda yüzde 
31,2 olarak gerçekleşti.

İşgücü 2023 yılı Nisan 
ayında bir önceki aya 
göre 594 bin kişi artarak 

35 milyon 195 bin kişi, iş-
gücüne katılma oranı ise 
0,9 puan artarak yüzde 
53,9 olarak gerçekleşti.

İşgü cü ne ka tı l ma 
oranı erkeklerde yüzde 
71,7 iken kadın larda 
yüzde 36,4 oldu.15-24 
yaş grubunu kapsayan 
genç nüfusta işsizlik oranı 
bir önceki aya göre 1,2 pu-
anlık azalış ile yüzde 19,1 
oldu.

Bu yaş grubunda işsiz-
lik oranı; erkek lerde 
yüzde 15,7, kadınlarda 
ise yüzde 25,4 olarak tah-
min edildi.

İstihdam edilenlerden 
referans döneminde işba-
şında olanların, mevsim 

ve takvim etkilerinden 
arındırılmış haftalık orta-
lama fiili çalışma süresi 
2023 yılı Nisan ayında bir 
önceki aya göre 0,2 saat 
azalarak 44,4 saat olarak 
gerçekleşti.

Zamana bağlı eksik is-
tihdam, potansiyel işgücü 
ve işsizlerden oluşan atıl 
işgücü oranı 2023 yılı 
Nisan ayında bir önceki 
aya göre 1,7 puan yükse-
lerek ile yüzde 23,8 oldu.

Zamana bağlı eksik is-
tihdam ve işsizlerin bütün-
leşik oranı yüzde 17,1 
iken işsiz ve potansiyel iş-
gücünün bütünleşik oranı 
yüzde 17,5 olarak tahmin 
edildi. (Sözcü)

Trabzon da "Hemşehri Dernekleri 
Platformu" kuruldu. Artvin, Rize, Gümüş-
hane, Giresun ve Bayburt illerinden 
Trabzon'a gelen hasta yakınlarının ko-
naklama ve yemek ihtiyaçlarını karşıla-
yacak bir tesis yapılması için Trab-
zon'daki hemşehri dernekleri bir araya 
geldi.

Trabzon Artvinliler Derneği Başkanı 
Ahmet Külekçi, Bayburtlular Derneği 
Başkanı Saadetin Okay, Giresun Kültür 
ve Yardımlaşma Derneği Başkanı Cemil 
Alparslan ve

Gümüşhaneliler Derneği Başkanı 
Mürteza Eroğlu bir araya gelerek “Trab-

zon Hemşehri Dernekleri Platformu” ku-
ruldu.

Trabzon'da hemşehri dernekleri ara-
sında dayanışma kaynaşma ve paylaş-
mayı hedefleyen bu oluşumun temel 
amacı Trabzon'a bölge illerden gelen 
hasta yakınları ve yaşlıların konaklama 
ve yemek ihtiyaçlarını karşılayacağı bir 
tesis kazandırmak olacak.

Trabzon Hemşehri Dernekleri Plat-
formu bu tesisin büyük bir ihtiyaç olduğu-
nu dile getirerek yakın zamanda yerel yö-
netimler başta olmak üzere ilgili kurum 
ve kuruluşlara ziyaretler yapacaklarını 
belirttiler. (Haber Merkezi)

Hasta yakınları için platform kurdular
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Orman Genel Müdürlüğü'nde Sıfır Atık Projesi sürüyor
Sıfır Atık Projesi doğrul-

tusunda geri dönüşüm ça-
lış ma la rı nı sür dü ren 
Orman Genel Müdürlüğü, 
sebze, meyve ve bitki atık-
larından kompost üreterek 
yılda 600 ton organik 
gübre elde ediyor.

Orman Genel Müdürlü-
ğünde hiçbir atık çöpe git-
miyor. Topraktan aldığını 
toprağa verme düşüncesi 
ile Genel Müdürlükçe 2020 
yılında Sıfır Atık Projesi 

doğrultusunda Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Er-
doğan'ın ve eşi Emine Er-
doğan'ın himayelerinde ku-
rulan Kompost Üretim Te-
sisi'nde toplanan sebze, 
meyve ve bitkisel atıklar iş-
lenerek gübre haline dö-
nüştürülüyor. Tesiste yıllık 
600 ki logram organik 
gübre elde ediliyor. Elde 
edilen gübreler ise bahçe-
sinde bulunan bitki türleri-
nin beslenmesinde kulla-

nılıyor.
Sıfır Atık Yönetmeliği 

kapsamında; hammadde 
ve kaynakların daha ve-
rimli kullanılması, israfın 
önlenmesi, atık oluşumu-
nun engellenmesi veya en 
aza indirilmesi, atığın oluş-
ması durumunda ise kay-
nağında ayrı ayrı toplana-
rak geri kazanımının sağ-
lanması amaçlanıyor. Bu 
kapsamda yemekhanede 
atık du ru mu na gelen 

sebze ve meyveler kom-
post edilerek gübre haline 
getirilirken, çay ocakların-
dan toplanan çay posaları 
da kompost makinasında 
üretim esnasında oluşan 
sıvıyı emmek için kullanılı-
yor.

Orman Genel Müdürü 
Bekir Karacabey, çevre ko-
nusunda hassas oldukları-
nın altını çizerek, “Kom-
post üretim tesisimizde 
hem genel müdürlüğü-

müzden çıkan sebze ve 
meyve atıklarını çevreyi kir-
letmeden dönüştürüyoruz 
hem de bahçemizde yer 
alan bitkilerde gübre ola-
rak kullanıyoruz. Yeşil 
vatan için çevremize gere-
ken önemi vermek boynu-

muzun borcudur" ifadeleri-
ni kullandı.

Öte yandan sıfır atık 
noktasında kurumun has-
sasiyeti neticesinde kay-
nağından ayrı ayrı topla-
nan ve geri dönüşüm kap-
samında bulunan tüm atık-

lar düzenli aralıklarla li-
sanslı geri dönüşüm firma-
larına makbuz karşılığında 
teslim ediliyor. Tüm bu ça-
lışmalar sonucunda; ku-
rum 2022 yılında Temel Se-
viye Sıfır Atık Belgesini al-
mıştı. (OGM)

Belediye çöp kovalarını
monte etmeye başladı

Giresun Belediyesi, 
cadde, sokak, park ve yol-
lardaki eski çöp kovalarını 
yeni üretim modern tasa-
rımlı çöp kovalarıyla yeni-
liyor.

Temizlik İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri tarafından yü-
rütülen çalışmada dekora-
tif çöp kovalarını şehrin 
dört yanında daha önce-
den belirlenen noktalarına 

montajlamaya başladı.
‘Daha temiz bir şehir’ 

için çalışmalarına ara ver-
meden devam eden Gire-
sun Belediyesi şehir mer-
kezinde vatandaşların 
yoğun olarak kullandığı 
caddelerde hem eksikleri 
gideriyor, hem de eskimiş 
çöp kovalarını yeniliyor. 
Çalışmalarda ekipler, kırı-
lan ve kullanılmayacak du-

rumda bulunan çöp kova-
larının sökümünü yaparak 
yerine yeni çöp kovaları ile 
değiştiriyor.

“Temiz Çevre, Temiz 
Giresun” mottosuyla mon-
tajı başlayan çöp kovaları 
sigara küllüklerini de için-
de barındırıyor. Özellikle 
sigara izmaritlerinin yol ve 
ağaç kenarlarına atılma-
sından dolayı gelen şika-

yetleri değerlendiren Gire-
sun Belediyesi, bu çalış-
masını da şehrin geneline 
yaymayı hedefliyor.

Temizlik İşleri Müdürlü-
ğü yetkilileri yaptığı açık-
lamada, “Yapılan çöp ku-
tusu yenileme çalışmala-
rında pratik kullanım ve hij-
yenik şartların kolay sağ-
lanması prensibi göz 
önüne alınıyor. Çöp topla-
ma araçlarının şehir trafi-
ğini aksatmasını önlemek 
amacıyla böyle bir çalış-
ma başlattık. Bu kovalar 
sayesinde çöpler eskiye 
oranla daha derli toplu bir 
biçimde toplanacak, şeh-
rimiz daha temiz görünü-
me kavuşacaktır. Ekipler 
şehrimizin önemli noktala-
rına kaldırım kenarlarına 
çöp kovalarının montaj ça-
lışmalarını sürdürüyor. 
Daha temiz bir çevre ile 
yaşam kalitesini artırmak 
adına hassas bir şekilde 
çalışıyoruz.” (Giresun Bld)

AK Parti Milletvekili Emas ve İl Başkanı
Yılmaz’dan Keşap’a ziyaret

AK Parti Giresun Milletvekili Prof. Dr. 
Nazım Elmas ve AK Parti Giresun İl Baş-
kanı Mete Bahadır Yılmaz Keşap’a ziya-
rette bulundu.

AK Parti Keşap İlçe Teşkilatı ve Keşap 
Belediyesini ziyaret ederek Keşap Bele-
diye Başkanı Mehmet Emür’den çalışma-
lar hakkında bilgiler aldılar.

Başkan Emür ziyaret sonrası yaptığı 
açıklamada ”Hemşehrilerimizin büyük 
desteği ile milletvekili seçilen AK Parti Gi-
resun Milletvekilimiz Prof. Dr. Nazım 

Elmas ve AK Parti Giresun İl Başkanı 
Mete Bahadır Yılmaz ile ilçemize ve teşki-
latımıza teşekkür ziyaretinde bulundular. 
Sayın vekilimize çıkmış oldukları yolun ve 
28. Dönem Milletvekilliği hayırlara vesile 
olmasını dilerim. Akabinden belediyemi-
ze ziyaret gerçekleştirdiler. Nazik ziyaret-
leri için teşekkür ediyorum. De-vam eden 
ve hayata geçireceğimiz projelerimizle il-
gili bilgi verdik. İstişarelerde bulunarak 
destek sözü aldık ” ifadelerini kullandı. 
(Keşap Bld)

 Espiye'de “Geçmişten geleceğe spor şenliği”

Şehit Sezgin Burak Cantürk ortaoku-
lu koordinatörlüğünde Espiye Belediye-
si, İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü, İlçe Genç-
lik ve Spor Müdürlüğünün destekleri ile 
İlçe Stadında ''Geçmişten Geleceğe 
Spor Şenliği'' gerçekleşti. Etkinlikte öğ-
renciler unutulmaya yüz tutan gelenek-
sel oyunlar ile birlikte modern çağ oyun-

larını öğretmek, teknoloji bağımlılığın-
dan uzaklaştırmak, fiziksel ve sosyal ge-
lişiminize katkıda bulunmak amacıyla 
hazırlandı. Şenliğe ilçede bulunan tüm il-
kokul ve ortaokullardan toplam 410 öğ-
renci katıldı ve öğrenciler şenlik alanın-
da doyasıya eğlendiler. (Espiye Milli Eği-
tim Müdürlüğü)

Giresun İl Özel İdaresi personellerine 
yönelik karayolları konulu teknik seminer 
gerçekleşti.

Kamu İç Denetçisi Berke Ersin Avcı ta-
rafından verilen seminerde, Karayolları 
Rijit ve Esnek Üstyapıların teknik özellik-
leri, yapım aşamaları ve dikkat edilmesi 
gereken hususlar anlatıldı. Kamu iç de-
netçisi tarafından katılımcıların soruları 
da cevaplandırıldı.

Kalitenin artırılması eğitimden geçer 
düsturuyla hareket edildiği belirtilen semi-
nerin teknik konulardaki eğitimlere devam 
edeceği aktarıldı. (Giresun İl Özel İdaresi)

Özel idare
personellerine
teknik seminer 

“Doğa dostu altyapıya kavuşuyor”

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
“Erikliman Mahallesi’nde 
yapılan kanalizasyon hattı 
çalışmaları ile doğayı ve 
çevreyi kirleten olumsuz-
lukların önüne geçilerek, 
Giresun daha temiz ve 
doğa dostu bir altyapıya ka-
vuşturuluyor” ifadelerini 
kullandı.

Şen li koğ lu, yap tığı 
açıklamada, belediye ola-
rak hızla büyüyen Giresun 
için yeni yerleşim yerlerin-

de altyapı çalışmalarını 
devam ettirdiklerini ifade 
ederek, eş zamanlı olarak 
şehrin mevcut altyapısını 
güçlendirdiklerini aktardı.

Şehrin batı yakasının 
yeni cazibe merkezi haline 
geldiğini ve her geçen gün 
artan nüfus yoğunluğu ile 
yapılaşmanın hızla devam 
ettiği Erikliman Mahalle-
si’nde 5 bin metrelik yeni 
kanalizasyon hat çalışma-
ları yaptıklarını aktaran 
Şenlikoğlu, “Erikliman Ma-

hallesi’nde yapılan kanali-
zasyon hattı çalışmaları ile 
doğayı ve çevreyi kirleten 
olumsuzlukların önüne ge-
çi lerek, Giresun daha 
temiz ve doğa dostu bir alt-
yapıya kavuşturuluyor. Eş 
zamanlı olarak şehir gene-
lindeki mevcut eskiyen ve 
deforme olan kanalizas-
yon hatlarında da yenile-
me çalışmaları ile oluşabi-
lecek sorunlar için önlem-
ler alınıyor” dedi.

Şenlikoğlu, vatandaş-

ları sağlıklı, uzun ve sorun-
suz bir şekilde kullanabi-
lecek altyapıya kavuştur-
mak için eksiklikleri tek tek 
giderdiklerini belirterek, 
şunları söyledi:

“Bu kapsamda şehir ge-
nelinde kanalizasyon alt-
yapı sistemi bulunmayan 
mahalle ve sokaklarımız-
da ekiplerimiz çalışmaları-
na devam ediyor. Şehrimi-
zin batı yakasındaki hızla 
gelişen mahalleleri arasın-
da yer alan Erikliman Ma-
hallemizde de kanalizas-
yon hattı sorununu çözü-
yoruz. Mahallemizin uzun 
dönemli ihtiyacını karşıla-
yacak olan 5 bin metrelik 
bu çalışmayı kısa süre içe-
risinde tamamlayarak kur-
makta olduğumuz arıtma 
tesisi projemiz ile enteg-
rasyonunu tamamlamayı 
planlıyoruz” ifadelerini kul-
landı

Mahalle sakinleri ise ya-
pılan çalışmalardan duy-
dukları memnuniyeti dile 
getirerek Belediye Başka-
nı Aytekin Şenlikoğlu ve 
ekibine teşekkür ettiler. 
(Dursun Onur)

3 aile
hekimi

uzman oldu

Aile hekimi 3 doktor uzmanlık sınavını başarı ile bitirerek uzman doktor ol-
dular.

Giresun Üniversitesi Eğitim ve Araştırma Hastanesi Aile Hekimliği kliniğin-
de görev yapan Dr. Busegül Öztürk, Dr. Merve Güneysu ve Dr. Ömer Faruk Süt-
lüoğlu’nun başarılı birer sınav vererek uzman hekim oldukları ifade edildi.

Hastane başhekimliğinden yapılan açıklamada, “Uzmanlık sınav jürisinde 
yer alan Prof.Dr. Özgür Enginyurt, Doç.Dr.TuğrulKesicioğlu,Dr. Öğr. Üyesi 
Selda Günaydın, Dr.Öğr. Üyesi Kubilay İşsever hocalarımıza ve Aile Hekimliği 
Kliniği hocalarımız Dr. Öğr. Üyesi Arzu Ayraler ve Dr. Öğr.Üyesi Neslişah Gürel 
Köksal hocalarımıza teşekkür ederiz” ifadelerine yer verildi. (Gülsen Dikgöz)
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“Tarımda genç nüfus azalıyor”
Türkiye Ziraat Odaları 

Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar, ta-
rımda demografik tehlike-
ye dikkat çekerek “Tarım-
da çalışan nüfusun yaş or-
talaması tarımı olumsuz et-
kilemektedir. Genç nüfus 
sürekli azalıyor. Genç 
nüfus kırdan göçüyor, köy-
ler yaşlılara kalıyor.

Fevkalade olumsuz bir 
durumla karşı karşıyayız. 
Yaşlı çiftçiler emekli olunca 
sofralarımıza kim yemek 
koyacak? Bunu iyi düşün-
meliyiz” ifadelerini kullan-
dı.

TZOB kayıtlarına göre, 
Türkiye’deki erkek çiftçile-
rin yaş ortalamasının 57,7, 
kadın çiftçilerin yaş ortala-
masının 60,1, kayıtlı top-
lam çiftçilerin yaş ortala-
masının ise 58,1 olduğu bil-
gisini veren Bayraktar, şun-
ları belirtti:

“Türkiye’deki çiftçilerin 
sadece yüzde 1’i 18 ile 24 
yaş arasında”

“TZOB verileri, Türki-
ye’de güncel çiftçi sayısı-
nın 5 milyon 162 bin oldu-
ğunu, bunun yüzde 82’sini 
erkeklerin ve yüzde 18’lik 
kısmını ise kadınların teş-

kil ettiğini söylemektedir.
Sistemde kayıtlı çiftçi-

lerimizin yüzde 34’lük 
kısmı 65 yaş ve üzeri, 
34,6’lık kısmı 50-64 yaş 
arasında bulunmaktadır. 
Çif t çi le r i mi zin yüzde 
26,4’ü 33-49 yaş arası, 
yüzde 3,8’i 25-32 yaş arası 
ve yüzde 1’i 18-24 yaş ara-
sındadır. Türkiye’de 18-32 
yaş arasında çiftçilik ya-
panların oranı toplam çift-
çilik yapanlar içinde yüzde 
4,8’e tekabül ediyor.”

“Türkiye tarımda yaşlı 
nüfusa sahip ülkeleri yaka-
ladı”

“Dünya genelinde de 
tarım sektöründe çalışan-
ların yaş ortalamalarına ba-
kıldığında tarım nüfusu-
nun yaşının yüksek olduğu 
görülüyor. ABD’de yayım-
lanan bir raporda, tarımla 
uğraşan kişilerin ortalama 
yaşı 58 olarak belirlendi. 
Tarım sektöründe 35 yaşın 
altında çalışanlar sadece 
yüzde 6, 65 yaşın üzerinde 
ça lışanların oranı ise 
yüzde 33’tür.

Avrupa Birliği ülkelerin-
de de benzer bulgular gö-
rülüyor. Tarımla uğraşanla-
rın üçte birinden fazlası 65 

yaşın üzerindedir. Ülkemiz 
tarımda yaşlı nüfusa sahip 
ülkeleri yakaladı.

Yakın zamanda Kana-
da, çiftçi lerinin yüzde 
40’ının 10 yıllık süreçte 
emekli olacağını ve gıda 
arz güvenliği için 2033 yılı-
na kadar 30 bin çiftçiye ihti-
yaç duyduklarını açıkladı. 
Avrupa Birliği’ne üye ülke-
ler 40 yaşını geçmemiş 
çiftçilere doğrudan gelir ve 
yatırım destekleri şeklinde 
zorunlu olarak bütçe ayır-
maktadırlar.”

“Genç nüfusun tarıma 
dönüşünün yollarını ara-
malıyız”

“Kent lerde yaşanan 
ekonomik, sosyal gelişme, 
kıra çok geç yansımıştır. 
Hala kırsalda gelir seviyesi 
ülke ortalamasının üçte 
biri dolaylarındadır. İş ara-
yışı, çocuklarına daha iyi 
bir gelecek hazırlama iste-
ği, eğitim, sağlık imkânla-
rından iyi bir şekilde yarar-
lanma beklentisi, sosyal 
güvence arayışı, sosyal 
statü kazanma, teknoloji-
de meydana gelen değiş-
me ve gelişmelerden ya-
rarlanma isteği gibi neden-
lerle köyden kente yoğun 
göç dalgaları yaşanmaya 
devam etmektedir.

Bu durumu tersine çe-
virmek elimizdedir. Genç 

nüfusun tarıma dönüşü-
nün yollarını aramalıyız. 
Bunun için başta kırsal kal-
kınma desteklerinin yanın-
da çiftçi gelirlerinin artırıl-
ması, diğer sektör gelirleri-
ne yaklaştırılması gerek-
mektedir. Kırsal bölgeler-
de ekonomik getirisi olan 
faaliyetlerin artırılması ge-
rekmektedir. Kırsal alan-
larda tarıma dayalı sanayi-
ye yönelik yatırımların des-

teklenmesi ile tarımsal 
ürünlerde katma değer 
sağlanması ve yeni iş im-
kânlarının yaratılması bü-
yük önem taşımaktadır.

Gençleri tarımsal üreti-
me sevk edecek doğru po-
litikalar uygulanmaz ve 
ciddi teşvikler verilmezse 
uzun vadede ülkemizin 
gıda arz güvenliği üzerin-
de ciddi riskler oluşacaktır” 
ifadelerini kullandı.(TZOB)

Eğitim Sen Bulancak 
Temsilciliği Başkanı Bü-
lent Ecevit Zaim, “Milli Eği-
tim Bakanlığı ÇEDES uy-
gulamasından derhal vaz-
geçmelidir. Çocuklarımız, 
ÇEDES ve benzeri proje-
lerle siyasi iktidarın siya-
sal-ideolojik hedeflerinin 
parçası haline getirile-
mez” ifadelerini kullandı.

Başkan Zaim, Atatürk 
Mey da nın da ya pı lan 
basın açıklamasında, son 
yıllarda, Milli Eğitim Ba-
kanlığı ile Diyanet İşleri 
Başkanlığının, dini vakıf 
ve dernekler arasında çok 
sayıda iş birliği protokolü 
imzalandığını belirterek, 
bu ortak projeler üzerin-
den eğitimi dinselleştirme 
sürecini hızlandırarak, 
doğrudan laik eğitimi ve 
laik yaşam tarzını hedef 
alan uygulamaları hayata 
geçirildiğini söyledi.

“Milli Eğitim Bakanlı-
ğı’na bağlı ortaokullar ve 
imam hatip okulları, Genç-
lik ve Spor Bakanlığı’na 
bağlı il, ilçe spor müdür-
lükleri, gençlik merkezleri 
ile Diyanet İşleri Başkanlı-
ğı’na bağlı Diyanet Genç-
lik Merkezleri iş birliğinde 
yürütülmekte olan ‘Çevre-
me Duyarlıyım, Değerleri-
me Sahip Çıkıyorum Pro-
jesi’ (ÇEDES) kapsamın-
da bir süredir ülke çapında 
toplantılar yapılmakta ve 
çeşitli kararlar alınmakta-
dır” hatırlatması yapan 
Zaim, ifadelerini şu şekil-
de sürdürdü:

“Öğrencilere milli, ma-
nevi, ahlaki, insani ve kül-
türel değerlerimizin be-
nimsetilmesi amacıyla 
tüm lise, ortaokul, ilkokul 
ve anaokulları ile il merke-
zi ve ilçelerde bulunan 
tüm cami ve Kur’an kurs-
larını kapsayan proje, Milli 
Eğitim Müdürlükleri ve Di-

yanet İşleri Başkanlığı’na 
bağlı il müftülükleri aracılı-
ğıyla okullara öğrencilerin 
sözde ‘manevi gelişimini 
desteklemek’ amacıyla 
‘manevi danışman’ görev-
lendirmelerinin önünü aç-
maktadır. Bu bağlamda pe-
dagojik eğitimi bulunma-
yan vaiz, imam hatip, 
Kur’an kursu öğreticileri, 
İzmir ve Eskişehir başta 
olmak üzere çeşitli illerde 
görevlendirilmeye başlan-
mıştır. Protokolde ifade 
edildiği biçimiyle, öğrenci-
lerin moral ve motivasyon-
larını artırıcı rehberlik hiz-
metlerinde bulunan ‘ma-
nevi danışman’lara atfedi-
len kimi işlevler dört yıllık 
eğitim fakültesi mezunu 
psikolojik danışmanlarla, 
zaten yıllardır sürdürül-
mektedir.

Hiçbir toplum birbirinin 
aynı ve tamamen aynı dü-
şünen, aynı inancı payla-
şan, aynı ‘manevi değer-
leri’ benimsemiş insanlar-
dan oluşmamaktadır. La-
iklik anlayışı gereği farklı, 
inanç, düşünce ve değer-
ler karşısında tarafsız ol-
ması gereken bir devletin, 
sadece bir dinin ve mez-
hebin öğretilerini, sadece 
belli bir inancın benimse-
diği manevi değerleri tüm 
okullarda ‘tek doğru’ ola-
rak öğretmeye çalışması 

doğru bir uygulama olma-
dığı gibi, farklı inançtan öğ-
rencilere yönelik açık bir 
dayatma ve ayrımcılıktır.

Eğitim kurumlarının 
herhangi bir şekilde dini 
içerikli proje ve etkinlikle-
rin mekânı haline getiril-
mesinin okullara ve eğitim 
sistemine olumlu anlamda 
en küçük bir katkısının ol-
madığı açıktır. Okulları-
mız, farklı inanç grupları-
nın her birinin eşit değer-
de görülmesi gereken, hiç-
bir öğrencinin inancı ya da 
felsefi düşüncesi nedeniy-
le ayrımcılığa uğramadığı 
kurumlar olmak zorunda-
dır. Öğrencilerin inancı ya 
da kimliği nedeniyle öteki-
leştirilmesine ve ayrımcı 
uygulamalarla karşı karşı-
ya kalmasına neden ola-
cak her türlü girişime son 
verilmelidir.

Laikliğin varlığı, din ve 
mezhep farklılıkları üze-
rinden farklı inançtan ve 
mezhepten insanların bir-
biriyle çatışmalarına son 
vermek, her inancın ken-
disiyle ve diğer inançlarla 
eşit haklar temelinde ilişki 
kurmasını güvence altına 
almak açısından önemli-
dir. Değişik din, mezhep, 
inanç ve dünya görüşün-
den insanların gerçek an-
lamda eşit yurttaş olarak 
kabul edilmesi, devletin 

bütün inançlara eşit me-
safede ve tarafsız yaklaş-
masına, günlük yaşamın 
her alanında okulda, üni-
versitede, işyerinde, so-
kakta, farklı kimlik, inanç 
ve dünya görüşleri arasın-
da ayırım yapılmamasına 
bağlıdır. ÇEDES projesi 
bu yönüyle hem laikliğe 
hem de laik eğitim anlayı-
şına temelden aykırılıklar 
içeren bir düzenlemedir” 
ifadelerini kullandı.

Zaim, bu uygulamanın 
bilimsel düşüncenin ilerle-
mesinin önünde bir engel 
olduğunu ve derhal vaz-
geçilmesini vurgulayarak, 
şunları söyledi:

“Türkiye’de eğitim poli-
tikalarının merkezinde yer 
alan tek din, tek mezhep 
anlayışının, farklı kimlik ve 
inançlara karşı önyargıları 
diri tutan ve milliyetçilik te-
melinde yükselen resmi 
ideolojiyi besleyen ‘mane-
vi değerler eğitimi’ uygula-
masının okullardan başla-
yarak ülkede yaratılan ku-
tuplaştırmayı derinleştir-
mesi kaçınılmazdır. Böy-
lesi bir uygulama hem ço-
cukların sağlıklı gelişimi-
nin hem de eğitim siste-
minde eşit, özgür ve bilim-
sel düşüncenin ilerlemesi-
nin önünde önemli bir en-
geldir.

Milli Eğitim Bakanlığı 
ÇEDES uygulamasından 
derhal vazgeçmelidir. Ço-
cuklarımız, ÇEDES ve 
benzeri projelerle siyasi ik-
tidarın siyasal-ideolojik he-
deflerinin parçası haline 
getirilemez! Bu konuda 
eğitim emekçileri başta 
olmak üzere, öğrencileri-
mizi, velilerimizi ve de-
mokratik kamuoyunu bir-
likte tavır almaya ve ortak 
mücadeleye davet ediyo-
ruz” ifadelerini kullandı. 
(Dursun Onur)

“ÇEDES'ten derhal vazgeçilmelidir”

Giresun'da iki bölgeye
taşkın kontrol sistemi 

Giresun’da merkez Aksu Vadisi ve Bu-
lancak ilçe merkezinde DSİ tarafından ya-
pılacak taşkın kontrol sistemleri için im-
zalar atıldı.

Bulancak ilçe merkezi Beşoğlan, Ka-
radere ve İncüvez Dereleri 2. Kısım ve 
“Giresun Merkez Aksu Vadisi İkmali” işle-
rinin yapım sözleşmeleri, DSİ 22. Bölge 
Müdürü Cengiz Han Kılıçaslan ile yükle-
nici firma temsilcisi arasında imzalandı.

İş kapsamında Bulancak ilçe merke-
zindeki Beşoğlan, Karadere ve İncüvez 
derelerindeki muhtelif yerlere toplamda, 
3 bin 355 metre taşkın kontrol yapısı, 19 
adet araç köprüsü, 2 adet yaya köprüsü, 
“Giresun Merkez Aksu Vadisi İkmali işi” 
kapsamında ise çeşitli derelere toplam-
da, 10 bin 14 metre taşkın kontrol yapısı 
ile 9 adet yaya köprüsü inşa edi-
lecek.(DSİ)

Havalimanınında yolcu
sayısı 90 bine yaklaştı

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı Devlet Hava Meydanları İşletmesi (DHMİ) Genel 
Müdürlüğü, Ordu Giresun Havalimanı’nın 2023 yılı Mayıs ayına ait hava yolu uçak, 
yolcu ve yük istatistiklerini aktardı.

Buna göre; Ordu Giresun Havalimanı’nda mayıs ayında, iç hat yolcu trafiği 89 
bin 254, dış hat yolcu trafiği 190 oldu. Böylece mayısta toplam 89 bin 444 yolcuya 
hizmet verildi.

Mayıs ayında, Ordu Giresun Havalimanı’na iniş-kalkış yapan uçak trafiği iç hat-
larda 683, dış hatlarda 3 olmak üzere toplamda 686’ya ulaştı.

Yük (kargo+posta+bagaj) trafiği ise mayıs ayında toplamda 593 ton oldu.
5 aylık (ocak-mayıs) dönemde ise Ordu Giresun Havalimanı’nda yolcu trafiği 

368 bin 702, uçak trafiği 2 bin 808, yük trafiği (kargo+posta+bagaj) ise 2 bin 711 ton 
olarak gerçekleşti. (DHMİ)
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TÜDKİYEB'den kurbanlık alacaklara ve uyarısı"küpe"  "pasaport" 
TÜDKİYEB Genel Baş-

kanı Nihat Çelik, "Vatan-
daşlar, kurbanlık hayvan 
alırken Tarım ve Orman Ba-
kanlığının Hayvan Kayıt 
Sistemi olan TÜRKVET 
mobil uygulamasından 
küpe numarası, ırk, yaş ve 
cinsiyet gibi bilgileri kontrol 
edebilir” ifadelerini kullan-
dı.

Türkiye Koyun Keçi Ye-
tiştiricileri Merkez Birliği 
(TÜDKİYEB) Genel Baş-
kanı Nihat Çelik, kurbanlık 
olarak satın alınacak hay-
vanların kulak küpelerinin 
tam olmasına dikkat edil-
mesi gerektiğini vurgula-
yarak, "Büyükbaş hayvan-
ların pasaportlarının ve 
başka ilden getirilmişse ve-
teriner sağlık raporunun 
bulunması gerekiyor, kü-

çükbaş hayvanların ise 
nakil belgeleriyle veteriner 
sağlık raporlarının olması 
önemlidir" dedi.

Kurban Bayramı'na sa-
yılı günler kala kurbanlık 
pazarlarının kurulduğunu 
ve satışların başladığını 
belirtti.

Kurbanlık hayvan satın 
alırken dikkat edilmesi ge-
reken hususlar olduğunu 
belirten Çelik, "Hayvanla-
rın mutlaka kulak küpeleri-
nin tam olması gerekir. Kur-
banlık hayvan alırken, va-
tandaşlar, Tarım ve Orman 
Bakanlığının Hayvan Kayıt 
Sistemi olan TÜRKVET 
mobil uygulamasından 
küpe numarası, ırk, yaş ve 
cinsiyet gibi bilgileri kontrol 
edebilir. Büyükbaş hay-
vanların pasaportlarının 

ve başka ilden getirilmişse 
veteriner sağlık raporunun 
bulunması gerekiyor. Kü-
çükbaş hayvanların ise 
nakil belgeleriyle veteriner 
sağlık raporlarının bulun-
ması önemlidir"ifadesini 
kullandı.

Çelik, kurbanlık olarak 
sağlıklı hayvanların seçil-
mesi gerektiğinin altını çi-
zerek, kurbanlık vasfına 
sahip olabilecek sağlıklı 
hayvan özelliklerini şöyle 
aktardı:

"Kurbanlık vasfındaki 
hayvanların bir yaşını dol-
durmuş olması gerekir. 
Ancak koyun ve keçilerde 
bir yaşındakilerle aynı cüs-
seye sahip, semiz ve gös-
terişli altı aylığın üzerinde-
ki hayvanlar da kurbanlık 
olabilir. Burada önemli 

olan hayvanın sağlıklı ol-
masıdır. Gövde her yön-
den dolgun, vücut çıkıntı-
ları belirsiz, iyi besili, uzuv-
ları tam, bakışları canlı, tüy-
leri parlak, derisi yumuşak 
ve elastiki yapıda olması 
önemli. Hasta, zayıf, düş-
kün, göz, burun, ağız ve 
meme bölgelerinde anor-
mal akıntılar görülen, to-
pallayan, gözleri kör, boy-
nuzları kırık, dişleri dökül-
müş, dış parazitli veya 
uyuz belirtileri olan, deride 
çeşitli benek, açık yara gö-
rülen, meme bölgesinde 
şişkinlik veya renk değişi-
mi olan hayvanların kur-
ban edilmemesi gerekir" 
dedi.

Tarım ve Orman Ba-
kanlığı tarafından gebe ve 
damızlık vasfı taşıyan dişi 

hayvanların kurban edil-
mesinin yasaklandığını 
anımsatan Çelik, zorunlu 
kesimler dışında hayvan 
varlığının devamı açısın-
dan öncelikli olarak erkek 
hayvanlar veya damızlık 
vasfı taşımayan dişi hay-
vanların kurbanlık için ter-
cih edilmesi gerektiğini be-
lirtti.

Çelik, yem fiyatları, 
akaryakıt ve diğer giderle-
rin arttığına dikkati çeke-

rek, maliyet artışlarının da 
bu yıl kurbanlık fiyatlarının 
yükseldiğini belirtti.

Vatandaşların kurban-
lık seçimini bütçelerini de 
dikkate alarak yaptığını ak-
taran Çelik, şöyle devam 
etti:

"Küçükbaş ile büyük-
baş kurbanlık hayvanların 
fiyat farkı bu sene daha da 
açıldı. Küçükbaş hayvan fi-
yatları pazarlarda yaklaşık 
5 - 8 bin lira arasında deği-

şiyor. Küçükbaşta canlı 
baskül kilogram fiyatı 120 
– 150 lira arasında seyre-
diyor. Fiyatların geçen yıla 
göre artması nedeniyle bu 
yıl büyükbaş kurbanlıklara 
talebin daha az olduğunu 
gözlemliyoruz. Vatandaş-
larımız bütçe imkanları 
doğrultusunda küçükbaş 
kurbanlıklara daha çok ilgi 
gösteriyor. Bu yıl küçükba-
şa büyük talep var" dedi. 
(TÜDKİYEB)

İl Özel idare
köy yollarını
iyileştiriyor
Giresun merkezde köylerde alt ve üst-

yapı çalışmaları devam ediyor.
Giresun İl Özel İdaresi, ekipleri merkez 

İnişdibi köyünde beton yol çalışmasını 
yaptı. Merkez Hamidiye, Yaykınlık köyü 
bağlantı yolunda büz atma çalışmalarını 
da yapan Giresun İl Özel İdaresi, mesai 
mefhumu gözetmeksizin çalışmalarına 
sürdürüyor. (Giresun İl Özel İdaresi)

Müdür Türksoy, Kelkit Vadisinde inceleme

Şebinkarahisar-Suşehri karayolu-
şehir geçişi ve kavşak çalışmaları yerin-
de incelendi.

Sivas Karayolları 16. Bölge Müdürü 
Mustafa Türksoy, yapımı süren İstanbul 
bağlantı yolu üzerinde proje değişikliği 
yapılacak Gökçekent ve Tepeltepe kesi-
minde inceleme gerçekleştirdi.

İncelemelerle ilgili açıklama yapan 

Adalet ve Kalkınma Partisi Şebinkarahi-
sar İlçe Başkanı Nejat Okuyar, “Bu iki vi-
rajli kesim dolgu ve yarma yöntemiyle dü-
zeltilecek. Yolun tamamı sıcak karışım 
asfalt ile kaplanacak. Hastane kavşağı-
na döner kavşak düzenlemesi yapıla-
cak. Bölge müdürümüze nazik ziyaretle-
ri ve taleplerimize olumlu yanıtları için te-
şekkür ediyorum” dedi. (Dursun Onur)

İstanbul'dan Eynesil'e destek
Eynesil Belediyesine İstanbul Büyükşe-

hir Belediyesinden peyzaj malzemeleri gön-
derildi.

Belediye Başkanı Ahmet Latif Karadeniz, 
ilçeye İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu tarafından peyzaj malze-
mesi gönderildiğini söyledi.

Başkan Karadeniz, “Dayanışmanın gü-
cünü göreve geldiğimiz ilk günden bu yana 
hissettiren, kıymetli İstanbul Büyükşehir Be-
lediye Başkanımız Ekrem İmamoğlu’nun il-
çemize destekleri artarak sürüyor. Peyzaj 
malzemeleri, sosyal alan oturma grupları, 
yeşil gelecek için çiçek ve ağaç familyası 
yüklü olan araçlar ilçemize ulaştı.Destekle-
rinden dolayı İstanbul Büyükşehir Belediye-
sine ve Başkanımız Ekrem İmamoğlu’na il-
çemiz adına teşekkür ederiz. İyi ki varsınız” 
ifadelerini kullandı. (Gülsen Dikgöz)

Giresun Beleyesi yeni su kuyuları açtı

Giresun Belediyesi, her 
geçen gün şehir nüfusu-
nun artmasına paralel ola-
rak ihtiyaç duyulan suyu 
temin etmek ve gelecekte 
artan nüfus için de tedbir 
amacıyla yeni su kuyuları-
nı devreye koyuyor.

Su ve Kanalizasyon 
İşleri Müdürlüğü tarafın-
dan Çaykara Mahallesi Et-
başoğlu mevkiinde 40 
metre derinliğinde yeni 
içme suyu kuyusu açılarak 
şehrin su akımı güçlendiril-
di.Yeni açılan su kuyusun-

dan sonuçlar alındıktan 
sonra kuyunun devreye alı-
narak şehir şebekesine 
bağlantısının yapılacağı 
bildirildi.

Yaşanan küresel ısın-
manın yaratacağı kuraklı-
ğın içme suyu sıkıntısına 

neden olabileceği öngörü-
süyle açılan su kuyusunun 
saatte 180 ton su sağlaya-
cağı aktarıldı.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, su 
konusunda şehrin gelece-
ğini korumak için çalışma-
ları sürdürdüklerini belirte-
rek, “Şehrimizde 23 adet 
su kuyumuz var. Gire-
sun’umuzda nüfus ve 
diğer nedenlerle artan 
içme suyu talebini karşıla-
mak amacıyla önemli ça-
lışmalar yürütüyoruz. Yeni 
içme suyu kaynakları bul-
mak için yaptığımız çalış-
malar büyük maliyetlerle 
gerçekleşmektedir. İsteği-
miz hemşehrilerimizden 
içme suyumuzu israf et-
memeleri. Geleceğimizin 
dünyası için herkes ihtiya-
cı kadar su kullanmaya 
özen göstermelidir” dedi. 
(Haber Merkezi)

 'Sahne senin'
festivalinde
hünerlerini
sergilediler

Giresun Mimar Sinan Anadolu Lisesi, 
yaz şenlikleri kapsamında düzenlediği 
“Sahne Senin” festivalinin bu yıl 3’ünsü-
nü yapıldı. Büyük bir coşkunun yaşandı-
ğı festivalde, Mimar Sinan ailesinin 
bütün bireyleri hünerlerini katılanların be-
ğenisine sundular.

Okulun rehber öğretmeni Ufuk Şen-
soy Zaim, İngilizce öğretmeni Berna 
Çoban Karakaya ve edebiyat öğretmeni 
Sinan Koca’nın organizasyonunda ger-
çekleşen Sahne Senin’de ilk performan-
sı Okul Müdürü Cemalettin Aydınoğlu 
kendi yazdığı bir şiirle sergiledi. Ardın-
dan sahneye çıkan öğretmen ve öğren-
ciler, ağırlıklı olarak solo şarkılarla izle-
yenleri coşturdu.

İlk defa sahne almalarına rağmen 
çok etkili performans sergileyen öğren-
cilere büyük alkış geldi. Matematik öğ-
retmeni İbrahim Öztaş’ın sunduğu 
“evet-hayır” ve edebiyat öğretmeni 
Sinan Koca’nın sunduğu “belirlenen bir 

sözcükle şarkı bulma” yarışması kahka-
ha dolu dakikalar yaşattı.

Okulun müzik öğretmeni Zehra Ak-
demir’in organize ettiği Babalar Günü 
sürprizi ise duygu dolu anlar yaşattı. Fes-
tival boyunca sergilenen birbirinden ye-
tenekli öğrencilerin yağlıboya tabloları 
büyük beğeni kazandı. Ayrıca satranç 
turnuvasında da kıyasıya bir mücadele 
vardı. Sahne Senin Festivali, görsel sa-
natlar öğretmeni Raife Kırkaya Bay-
ram’ın hazırladığı “Sahne Senin Hatıra-
sı” panosunun önünde çektirilen fotoğ-
raflarla ve katılım belgelerinin verilme-
siyle sona buldu. (Haber Merkezi)
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              SPOR TOTO SÜPER LİG PUAN  DURUMU

       TAKIM LAR O G B M A Y AV P

1  Galatasaray 35 27 4 4 80 27 53 85

2  Fenerbahçe 35 24 5 6 84 42 42 77

3  Beşiktaş 35 23 8 4 75 33 42 77

4  Adana Demir 35 19 9 7 74 44 30 66

5  Başakşehir 35 17 8 10 51 36 15 59

6  Trabzonspor 35 17 6 12 63 51 12 57

7  Konyaspor 35 12 14 9 46 38 8 50

8  Karagümrük 35 12 12 11 72 63 9 48

9  Kayserispor 35 15 4 16 54 60 -6 46

10  Kasımpaşa 35 12 7 16 45 58 -13 43

11  MKE Ankaragücü 35 12 6 17 42 51 -9 42

12  Antalyaspor 35 11 8 16 46 53 -7 41

13  A lanyaspor 36 11 8 17 54 70 -16 41

14  Sivasspor 35 11 7 17 45 53 -8 40

15  İstanbulspor 35 11 5 19 43 63 -20 38

16  Giresunspor 35 9 10 16 40 60 -20 37

17  Ümraniyespor 35 7 9 19 47 60 -13 30

18  Gaziantep FK 35 6 7 22 31 69 -38 25

19  Hatayspor 35 6 5 24 19 80 -61 23

Alanyaspor Bay         38.HAFTA MAÇ PROGRAMI
06.06.2023 17:00 F.KARAGÜMRÜ - KASIMPAŞA
06.06.2023 17:00 SİVASSPOR - KAYSERİSPOR
06.06.2023 20:00 BAŞAKŞEHİR - TRABZONSPOR
7.6.2023 HATAYSPOR - GALATASARAY
7.6.2023 FENERBAHÇE - GAZİANTEP
07.06.2023 20:00 GİRESUNSPOR - ANTALYASPOR
07.06.2023 20:00 İSTANBULSPOR - ÜMRANİYESPOR
07.06.2023 20:00 MKE ANKARAGÜCÜ - AD.DEMİRSPOR
07.06.2023 20:00 BEŞİKTAŞ - KONYASPOR

 Sivasspor Bay       37.HAFTANIN MAÇ SONUÇLARI

GAZİANTEP 0 - 3 İSTANBULSPOR

ANTALYASPOR 3 - 0 HATAYSPOR

KONYASPOR 1 - 1 F.KARAGÜMRÜK

TRABZONSPOR 5 - 1 ALANYASPOR

KASIMPAŞA 2 - 5 BEŞİKTAŞ

KAYSERİSPOR 0 - 1 MKE ANKARAGÜCÜ

A.DEMİRSPOR 2 - 3 BAŞAKŞEHİR

ÜMRANİYESPOR 0 - 1 GİRESUNSPOR

GALATASARAY 3 - 0 FENERBAHÇE

Giresunspor Kulübü 
eski başkanı Hakan Kara-
ahmet, Giresunspor Kulü-
b ü  B a ş k a n ı  N a h i d  
Yamak’ın kendisi hakkında 
yaptığı açıklamaları basın 
toplantısıyla cevapladı.

Eski Başkan Karaah-
met, Giresunspor’da yapı-
lan müfettiş incelemelerin-
de ve denetimlerde kendi 

dönemine ait 52 milyonluk 
usulsüzlük yapıldığının tes-
pit edilmesiyle ilgili açıkla-
ma yapan Giresunspor 
Başkanı Nahid Yamak’ın 
doğruları söylemediğini 
söyledi.

“Ben onun gibi evrakı 
basın toplantısında salla-
yıp göstermeden gitmeye-
ceğim. Bu evrak burada. 

Hakan Karaahmet’e 1 mil-
yon değil, 20 kere para gön-
derdik ve iadesini aldık. Bu 
ilişki böyledir. Ne primi. 
Hangi kulüp başkanı prim 
alır. Böyle bir şey mi olur? 
İnsanda birazcık vicdan ve 
karakter olur. Böyle bir şeyi 
nasıl söylüyorsun” ifadele-
rini kullanan Karaahmet, 
özetle şunları belirtti:

“Giresunspor’a belki bu-
güne kadar 5 milyon euro 
para gelmiştir. Sordum, 
nedir bu konu. Ön muha-
sebe Giresunspor’un euro 
hesabına gelen parayı lira 
olarak yazmışlar, sonra 
bunu düzeltmişler. O para-
nın bankadan nereye gitti-
ğini neden söylemiyor. Gi-
resunspor’un euro hesabı-

na gelen para belli. Böyle 
bir şey olabilir mi? Sen 
bunu nasıl söylüyorsun.”

“Bir daha gelsem yine 
açarım. Takım Süper Lig’e 
çıkmış, herkes İstan-
bul’da. Reklam, menajer-
lik, Kulüpler Birliği, TFF, 
sekiz takım İstanbul’da. 
Transfer yapılacak, insan-
lar ağırlanacak, görüşme 
yapılacak. Açmam gereki-
yordu.”

“Süper Lig’e çıkıyoruz, 
Tuzlaspor maçına gidiyo-
ruz. Kulüp bana para gön-
dermiş. Kime gönderecek. 
Bana gönderecek herhal-
de. Tuzlaspor başkanına 
gön de recek hali yok. 
Böyle bir komedi olur mu? 
Bir kısmını benden mah-
sup etmişler. Otelde falan 
harcamalar var, işler belli-
dir. Biraz vicdan ya. İnsan 
şampiyon olduğu seneyi 
bari bunun dışında bıraka-
lım, der. Bu adamlar şam-
piyon olmuş ya. Ondan 
sonraki seneye bak. Bari 
bunu konuşma. Müfettişin 
sana bilgi vermesi ve senin 
bunu kamuoyunda konuş-
man yanlış. Ben her şeyi 
anlatamıyorum, çünkü 
gizli. İddialar bana yöneltil-
diği halde anlatamıyorum.”

“Ya bu merak nedir. Pa-
ralar ne oldu? Para burada 
ya. Giresunspor ligde 
kalsa 500 milyon lira değe-
ri. Elindeki futbolcular var, 
satılacaklar var. Ligde kal-
manın değeri var. Para 
orada, gitti. Galatasaray 

maçında paralar ne oldu? 
Galatasaray maçında pa-
ralar gelmişti. Ödendiği yer 
bankadan bellidir.”

“Prim konusunda para-
nın bankadan nereye gitti-
ği bellidir. Ben sana soru-
yorum, Fenerbahçe ma-

çındaki paralar nerede? 
Ben söyleyeyim. Ferhat 
Karademir borç verdi, ha-
sı lattan parasını aldı. 
Bunda bir anormallik var 
mı? Adam verdi, aldı. 
Böyle oluyor” ifadelerini 
kullandı. (Dursun Onur)

Giresunspor eski Başkanı Hakan Karaahmet'ten
açıklamalar

TFF tescil etti
TFF Süper Ligi tescil 

ettiğini açıkladı. TFF'nin 
internet sitesinden yapı-
lan açıklamada şu ifade-
lere yer verildi:

"2022-2023 sezonun-
da Spor Toto Süper Lig, 
Spor Toto 1. Lig ve Ziraat 
Türkiye Kupası müsaba-
ka sonuçlarının, hakem 
raporlarındaki sonuçlara 
ve bu sonuçlar esas alı-
narak düzenlenen puan 
cetvellerine göre, Futbol 
Müsabaka Talimatı'nın 
26. maddesi hükmü gere-
ğince tesciline,

Buna göre;
2022-2023 Sezonu 

Spor Toto Süper Lig ve 
Spor Toto 1. Lig puan cet-
vellerinin ekteki şekli ile 
tesciline,

Spor Toto Süper Lig'i 

1. olarak tamamlayan Ga-
latasaray A.Ş. Kulü-
bü'nün Süper Lig Şampi-
yonu ve Ziraat Türkiye Ku-
pası'nı Kazanan Fener-
bahçe A.Ş. Kulübü'nün Zi-
raat Türkiye Kupası Şam-
piyonu olarak tesciline,

Spor Toto Süper 
Lig'de HangiKredi Ümra-
niyespor ve Bitexen Gire-
sunspor takımlarının 

Spor Toto 1. Lig'e düşme-
lerine,

Spor Toto 1. Lig müsa-
bakaları sonucunda Yıl-
port Samsunspor ile Çay-
kur Rizespor A.Ş. ve 
Play-Off müsabakaları so-
nucunda başarılı olan 
Pendikspor Futbol A.Ş. ta-
kımlarının Spor Toto 
Süper Lig'e yükselmeleri-
ne,

TFF Yönetim Kuru-
lu'nun 10.02.2023 tarih 
ve 55 sayılı toplantısında 
alınan karar uyarınca; 
Atakaş Hatayspor ve Ga-
ziantep Futbol Kulübü 
A.Ş.'nin 2023-2024 sezo-
nunda Spor Toto Süper 
Lig'de ve Adanaspor A.Ş. 
ve Yeni Malatyaspor'un 
2023-2024 futbol sezo-
nunda Spor Toto 1.Lig'de 
yer almalarına,

Spor Toto 1. Lig müsa-
bakaları sonucunda Altaş 
Denizlispor ve Altınordu 
takımlarının TFF 2. Lig'e 
düşmelerine,

Türkiye Futbol Fede-
rasyonu Yönetim Kuru-
lu'nun 13.06.2023 tarih 
ve 79 sayılı toplantısında 
karar verilmiştir." (Dursun 
Onur)

Deva Dübüş'ten çifte
şampiyonluk!

Bulancak Atatürk Ortaokulu 8. sınıf öğrencisi Deva Dübüş Avrupa 
Bilek Güreşi Şampiyonasında ülkemize 2 altın madalyayla geri 
döndü.

25-29 Nisan 2023 tarihinde gerçekleştirilen Türkiye Bilek Güreşi 
Şampiyonası ve Avrupa Şampiyonası Milli Takım Seçmeleri kapsa-
mında birincilik kazanan Bulancak Atatürk Ortaokulu 8. sınıf öğrenci-
si Deva Dübüş katıldığı Avrupa Bilek Güreşi Şampiyonasında önce 
sol kolda, sonra da sağ kolda rakiplerini yenerek çifte şampiyonluğu 
kazandı.

8 Haziran tarihinde başlayan Avrupa Bilek Güreşi Şampiyonası 
18 Haziran’da sona erecek. (Gülsen Dikgöz)

Sainz'a
Başakşehir

talip

Spor Toto Süper Lig’de bu sezon başarılı bir 
dönem geçiren Borja Sainz’ın adı birçok kulüple anı-
lıyor.

Genç futbolcuyla Süper Lig’in iddialı ekiplerin-
den Başakşehir’in ilgilendiği iddia ediliyor.

Ertan Süzgün’ün haberine göre, Başakşehir, Gi-
resunspor’da forma giyen Sainz’e resmi teklif yaptı. 
Başakşehir’in, İspanyol oyuncuyla görüşmelerde 
önemli mesafe aldığı aktarıldı. (Haber Merkezi)


